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Boh sa usmieva na
Kyjev

Jurij žije v Kyjeve (Ukrajina) s
manželkou a dcérou. Bol
pokrstený pred siedmimi
rokmi. Čoskoro potom ako sa
stal katolíkom, sa stretol s Opus
Dei, o čom hovorí ako o ďalšom
"veľkom objave."

21.10.2010

Narodil som sa v Rusku, na Sibíri,
pred tridsiatimi piatimi rokmi.
Posledné tri roky som žil v Kyjeve, na
Ukrajine, so svojou manželkou a
dcérou. Pracujem ako konzultant a



finančný riaditeľ v niekoľkých
spoločnostiach.

Pred siedmimi rokmi som bol
pokrstený. Už vtedy som mal jasnú
jednu vec - Nechcel som byť len
„nedeľným katolíkom“, chcel som
vedieť viac o Bohu a tak som čítal
veľa kníh o mojej viere. Postupne
som objavil nové aspekty Božieho
milosrdenstva, lásky a
spravodlivosti. Cítil som, že ma Boh
volá k niečomu, ale nemohol som
nájsť odpoveď.

Jedného dňa mi priateľ povedal: "Ako
bezpečne sa musíš cítiť v kostole,
chránený pred tým všetkým
utrpením a zmätkom vonku." Jeho
slová vyvolali vo mne silnú reakciu.
To je presne to, čo som nechcel robiť -
hľadať útočisko v mojej viere a
zavrieť sa preč od ostatných. Chcel
som sa podeliť o moju novú vieru so
svojou rodinou a priateľmi a snažiť
sa urobiť svet lepším.



Prvýkrát keď som počul o Opus Dei
bolo to v kontexte so zmätenými
názormi. Preto som išiel na stránky
Opus Dei a poslal žiadosť o
informácie. Dostal som rýchlu
odpoveď, a o pár dní neskôr, niekto z
Kyjeva mi volal a ponúkol sa mi
vysvetliť prácu Diela. Tiež mi dal
kópiu Cesty.

Čítanie tejto knihy bolo pre mňa
prelomové a priniesla odpovede na
mnohé z mojich otázok. Začal som
tiež vidieť, do čo ma Boh povoláva.
Volal ma k posväcovaniu mojej
každodennej práce, ponúknuť mu to
a začať si všímať malé detaily. Chce,
aby som slúžiť svojej rodine a
priateľom, aby som sa ich pokúsil
priviesť k Bohu tým, že k nim
prinesiem Božiu lásku a robiť tak s
radosťou a jednoduchosťou - dve
slová, ktoré som si veľmi obľúbil.

Keď spomínam na okamih tohto
veľkého „objavu“, vždy si domyslím



aj to, ako sa Boh vtedy na mňa
pozeral a usmial sa. Vzhľadom k
tomu, že na Ukrajine ešte nemáme
centrum, tak som navštívil centrum
Diela v Moskve. Bol som veľmi dojatý,
človek, ktorý ma stretol u dverí, ma
voviedol do kaplnky, kde sme si
kľakli na pár okamihov pred Ježišom
v Najsvätejšej sviatosti.

Teraz každý mesiac v Kyjeve
spoločne mnohí z nás ideme na
kresťanskú formáciu a osobné
duchovné vedenie.Najkrajší
katolícky kostol v Kyjeve je katedrála
Sv. Mikuláša. Keď ma moji nový
priatelia z moskovského centra prišli
navštíviť, tak som ich tam zaviedol.
Keď sme vstúpili do kostola videli
sme obraz Panny Márie na stene vo
vestibule. Pomodlili sme sa krátku
modlitbu k Pane Márii ako našej
matke. Naozaj som pocítil, že Opus
Dei je vlastne rodina. Veľmi veľká
rodina zjednotená okolo Svätej
rodiny ... a že teraz zahŕňa aj moju



vlastnú rodinu. Opus Dei mi
pomohlo pochopiť, že Boh je môj
Otec, ktorý ma miluje s nekonečnou
láskou.

Každé ráno mu s radosťou hovorím:
„Tu som, Pane. Teraz už viem, čo odo
mňa chceš.“
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